
 

 
Nätverket Jämställd Räddningstjänst 

Styrelsemöte 241122 
 

Kallade 

Magnus Wijk, Räddningstjänsten Halmstad 

Hanna Sälgfors, Räddningstjänsten Kiruna 

Robert Strid, Gästrike räddningstjänst 

Per Silverliden, Medelpads räddningstjänstförbund 

Elisabeth Samuelsson, MSB 

Ola Mårtensson, MSB (Adjungerad) 

Annika Lindqvist, MSB (Adjungerad)  Förhinder 

Magnus Ramström, Räddningstjänsten Halmstad (Adjungerad) 

Peter Risholm, Räddningstjänsten Halmstad (adjungerad) 

Hanna Glans, Halmstads kommun (Adjungerad) Förhinder 

Helen Olofsson, Medelpads rtj. 
 

Agenda 

1. Ordförande öppnar mötet 

 

 

2. Work shop 10/12 

Avstämning kring work shopen I Stockholm som vi har tillsammans med NJR 

WK presenterar program för dagen. kommer ske på clarion hotell 9.30. samma moderator 

som i Visby. WK och Mona inleder dagen samt Anderman utifrån ett MSB-perspektiv. Dagen 

fortsätter. Överläkare Sofia Brismar Wende, medicinskt ansvarig förlossningsläkare. Isabella 

Franzen vår ”fysansvarig” NJR, Katarina som är grundare för ”Mamma mage”. Arbetar för att 

få dit föreläsare från försäkringskassan.  

 

3. Arbetet inför 2025 

Hur går arbetet med våra arbetsgrupper. 

Per Silverliden presenterar dok planeringen för NJR 2025. Se separat dok. Önskar gemensamt 

arbete för att få GD Mikael Fritzell med på någon av NJR:s aktiviteter. 

 

4. Spelet kunskapsvärk 

Prognos på när vi vill ha en färdig produkt 



 

 
Nätverket Jämställd Räddningstjänst 

WK presenterar plan på att digitalisera spelet Träningsvärk. Ska presenteras på träff i dec. 

2025. Per Silverliden vi ha delaktighet i framtagandet av nya frågor till spelet. Förslag om 

referensgrupp. WK och Ola tydliggör vikten av att hålla spelet uppdaterat nu och i framtiden. 

 

5. Status hemsida 

Var står vi i? 

WK hoppas på snar lösning.  

 

6. Räddningstjänstrådet 

Per och Magnus presenterade NJR:s arbete för 2025. 

WK berättar om ett bra mottagande från rtj-rådet. 

Ola pratar om vikten av att driva NJR: arbete framåt och ser positivt på framtida samarbete 

med KIR. En eventuell framtida bransch-förening kan ses som en extra kraft men att NJR lever 

kvar.  

Ola pratar om omstrukturering av SMO-utbildning. Finns både faror och möjligheter men 

viktigt att dessa frågor fortsatt får ta plats i utbildningen. 

WK berättar om olika förslag på SMO-upplägg som ligger på bordet. 

Per Silverliden understryker att det fortsatt är viktigt att få in olika typer av kompetenser 

inom rtj.  

 

Övriga frågor: 

Ersättare för Ola kommer att succesivt introduceras in i styrelsen. 

7. Nästa möte 

Nästa möte inplanerat 8/1 kl.08.00 

 

8. Mötet avslutas 

 


